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JUNTA DE GOVERN

L'11 de juliol se celebrà la primera Junta de Govern

presidida pel rector Joan Tugores. La Junta s'inicià amb
el condol per la mort de l'antic rector Antoni Caparrós

per a qui es proposaren també una sèrie d'homenatges
que la Junta aprovà: anomenar l'edifici de la Casa de
Caritat edifici Antoni Caparrós; demanar a l'Ajuntament

que també doni aquest nom a la plaça de davant de
l'edifici; dedicar l'acte d'inauguració de curs −que tindrà

lloc el 20 de setembre− a la seva memòria amb una

conferència inaugural del seu mestre el professor Siguán

i donar-li la medalla d'or de la Universitat. En el seu
informe, el rector exposà també altres punts importants:

l'aprovació del pla d'inversions del DURSI per a la UB,
amb 14.000 milions de pessetes; les quantitats destina-

des a les obres més importants en marxa −Física Quími-

ca i Biologia i les de la Casa de Caritat entre altres− i les

negociacions dutes a terme amb altres departaments i
institucions per obtenir finançament; l'estat de la nova
Ley de Universidades que, en opinió del rector, no

s'hauria d'aprovar per majoria absoluta, sinó que hauria
de ser un pacte d'estat amb les comunitats autònomes, i

les negociacions urbanístiques que s'han dut a terme
amb l'Ajuntament, sobretot per les implicacions que el
pla urbanístic té en el campus de Pedralbes. El quart

punt de l’ordre del dia es dedicà a fer un repàs extens i
exhaustiu de la situació i les línies estratègiques per

reconduir les distintes unitats del Grup UB –la Fundació
Bosch Gimpera, la Fundació Parc Científic i la recent
creada Societat Limitada UB Virtual que engloba UB

Mèdia– per tal que retornin al control directe de la UB.
La Junta aprovà també la proposta de representants a

diversos òrgans de govern, la recuperació de les com-
petències que havien estat delegades a comissions du-
rant el procés electoral, unes àrees noves de coneixe-

ment, la supressió del Departament de Ciències Morfo-
lògiques i Odontoestomatologia i la creació de tres nous

departaments –els d'Anatomia i Embriologia Humana,

Odontoestomatologia i Podologia– , i la normativa acadè-
mica per a l’ensenyament d’Enginyeria Geològica que
imparteixen en col·laboració la UB i la UPC. Així mateix,

també s’informà de la proposta del DURSI sobre la tercera
llengua en els ensenyaments universitaris. En els afers de

tràmit s’aprovà el canvi d’itinerari curricular dels dos ense-
nyaments de la Facultat –la diplomatura i la llicenciatura.

CONSELL DE DIVISIÓ

En data 12 de juliol se celebrà una reunió del Consell de
Divisió en què s'aprovaren els punts següents: iniciar els
tràmits per a procedir al canvi de nom de la Divisió amb la

proposta d'anomenar-la Divisió de Ciències de l'Educació,
Documentació i Comunicació; iniciar els tràmits per cons-

tituir el Departament de Biblioteconomia i Documentació, i
modificar la composició de la Comissió de Recerca perquè
s'hi incorpori la persona vinculada a l'Oficina de Recerca

−que actualment és Montserrat Sebastià, professora de la

nostra Facultat. Els POA dels ensenyaments no es van po-

der aprovar perquè la majoria no estaven enllestits. Així
mateix, el president informà que han renunciat a formar

l'anunciada Comissió d'Alumnes per diverses raons, però
que formaran un grup de treball amb alumnes perquè asses-
sorin iniciatives i donin orientacions sobre activitats d'ex-

tensió universitària. En el seu informe, el president donà
notícia de la pàgina web "El president informa"

(http://www.ub.es/div5/presidencia/info_president.htm) que
recull l'activitat de la Presidència de la Divisió, repassà els
temes relatius a la manca d'espais de la Divisió i les reuni-

ons mantingudes amb altres parts implicades en el campus,
explicà la situació de la revista Temps d'educació −la conti-

nuïtat de la qual està garantida per als dos propers núme-
ros− i, entre altres assumptes, informà de la Junta de Go-

vern del dia anterior.

COMISSIÓ DEL PAS DE LA DIVISIÓ

El 17 de juliol hi hagué una reunió de la Comissió del PAS



a la qual assistí Teresa Mañà. En aquesta primera co-
missió del nou equip presidencial de la Divisió

s’aprovaren les actes anteriors, es constituí de nou la
Comissió amb els mateixos membres fins a les properes
eleccions del PAS i s’apuntaren temes de treball per al

curs actual.

COMISSIÓ ECONÒMICA DE LA DIVISIÓ

El 12 de juliol, abans del Consell de Divisió, es reuní la

Comissió Econòmica en la seva primera sessió consti-
tutiva. Aprovada l'acta de la sessió anterior, Artur Parce-

risa informà de l'evolució de les despeses i dels ingres-
sos al llarg de l'any −com era de preveure hi ha hagut

alguns ingressos addicionals. En un altre punt de l'ordre
del dia s'aprovà la distribució d'aquests ingressos no
pressupostats. A la nostra Facultat se li assignaren les

quantitats següents per als conceptes que s'indiquen:
1.500.000 per a iniciar la remodelació d'alguns espais;

300.000 ptes. per a l'edició de la revista BiD, i 220.400
ptes. per a la compra de dos retroprojectors de transpa-
rències per a les aules.

PRESA DE POSSESSIÓ

Divendres 13 de juliol, tingué lloc la presa de possessió
de Maite Comalat i d’Anna Rubió, guanyadores del

darrer dels concursos de professorat del curs passat

BECARIS DEL SIAA I DEL LABORATORI

La beca per al SIAA de la Facultat (Servei d'Informació

i Atenció a l'Alumnat) ha estat atorgada a Miguel Na-
vas, que ja va començar en aquest servei a final del curs

passat.
Els becaris de les aules d'informàtica aquest curs

seran Sergio Chávez i Rubén Guillén (torn matí) i Fran-

cesc Xavier Mundet i un altre becari que manca per
designar (torn tarda).

NOVA VERSIÓ DEL WEB DE LA FACULTAT

El 23 de juliol es va fer pública la nova versió del web
de la Facultat. S'ha intentat que el web sigui molt nave-
gable i també que la informació hi sigui fàcilment loca-

litzable. En els propers mesos es continuarà treballant
per millorar aquestes pàgines i us agrairem tots els sug-

geriments que ens vulgueu fer. Assumpció Estivill ha
estat la responsable del nou disseny del web i de la

reorganització dels seus continguts i Jorge Franganillo,
antic alumne de la Facultat, ha estat qui ha passat els con-

tinguts en HTML i ha donat solucions tècniques al disseny.
A partir del mes d’octubre serà Miquel Centelles qui s'en-
carregarà de l'actualització i coordinació del web. A partir

d’avui, també hi trobareu el Full dels dijous i l'Agenda
d'activitats setmanals.

PUBLICADA LA MEMÒRIA DE LA FACULTAT DEL
CURS 2000-2001

Tots els professors tenen a la seva bústia el fullet amb la
relació d'activitats desenvolupades a la Facultat el curs

passat. Són 31 pàgines plenes de dades, que palesen allò
que entre tots hem portat a terme. Els alumnes poden de-

manar-ne exemplars a Secretaria.

REDISTRIBUCIÓ D'ESPAIS

Les noves necessitats d'espai a la Facultat (motivades bàs i-

cament per l'increment de professorat i de becaris) ha pro-
vocat la reforma de la distribució d'alguns despatxos del
sector de l'edifici que ocupa el nostre centre. Durant l'estiu

s'han portat a terme les obres. Els dos caps d'estudis seran
ara a la segona planta (espai 205); el delegat de la Unitat

Departamental, a l'espai on abans hi havia la cap d'estudis
de Documentació (204); els becaris del SIAA i de la CDL
seran ubicats a l'antiga sala de professors (010), a planta

baixa, i aquesta es traslladarà on hi havia el cap d'estudis de
la diplomatura (007).

I LA SETMANA QUE VE…

El dilluns dia 10 hi ha l’activitat normal d’aquests dies
(exàmens!). La Secretaria només obrirà al matí de 10 a 14

h. i les aules d'informàtica funcionaran de 10 a 19 h.
Recordeu que el dijous 13 tenim una jornada de treball

del professorat, amb dinar inclòs. Confirmeu la vostra as-

sistència a M.Lluïsa Padilla.

________________________________________________

Comunicacions al Full: mana@fbd.ub.es


